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  H1/277-6/2025 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. 
március 29-én megtartott nyilvános üléséről.  

Jelen vannak:  

    Szőke László polgármester  

  Mészáros Tibor alpolgármester 

  Belya Attiláné képviselő 

Tóth Gyula képviselő 

Juhász Lajos Viktor képviselő 

Csányi Dávid képviselő 

Hivatalból jelen vannak:   

Wiegerné Mészáros Erika jegyző 

Farkas Anna Rebeka aljegyző 

Kézdiné Takács Rita asszisztens 

 

 

  Papné Szécsényi Tímea 

 

Szőke László polgármester köszönti a megjelenteket és megállapítja, hogy jelen van hat 
fő képviselő, az ülés határozatképes, azt megnyitja.  

A jegyzőkönyv hitelesítőjének javasolja Juhász Lajos Viktor képviselőt megválasztani.  
 
A képviselő-testület tagjai hat igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, Juhász Lajos Viktor 
képviselőt a jegyzőkönyv hitelesítőnek választják meg.  
 
Jegyzőkönyv vezetésére Kézdiné Takács Rita asszisztenst kéri fel. 
 
A polgármester ismerteti a meghívóban szereplő napirendi pontokat  és megkérdezi van-
e még valakinek még felveendő megtárgyalni kívánt javaslata.  

Mivel egyéb javaslat nem hangzik el, a polgármester kéri, a képviselő-testületet, hogy  
fogadják el az ülés végleges tárgysorozatát.  
 
A képviselő-testület tagjai egyhangúlag, hat igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozzák: 
 
63/2025. (III.29.) önkormányzati határozat  
Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2025. március 29-i 
ülésén az alábbi napirendi pontok kerülnek megtárgyalásra:  
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1. Bejárás a ragadós száj és körömfájásbetegségben leölt állatok elföldelési 
helyén, Csemez-tanyán    

  Előterjesztő: Szőke László polgármester 

2. A bejárás eredményének megtárgyalása 
  Előterjesztő: Szőke László polgármester 

 

Felelős: Szőke László polgármester 
 Határidő: azonnal 
 
 
 
1. Napirendi pont 

Bejárás a ragadós száj és körömfájásbetegségben leölt állatok elföldelési 
helyén, Csemez-tanyán    

 
 

Szőke László polgármester tájékoztatja a képviselőket arról, hogy a levéli telepen kitört 
ragadós száj- és körömfájás (továbbiakban: RSZKF) fertőzéssel érintett állatok elföldelése 
a Hegyeshalom közigazgatási területéhez tartozó Csemez-tanya határában lévő állami 
területre lett kijelölve. Erről hivatalos megkeresést nem kaptunk, csak a tegnapi nap 
folyamán egy telefonhívást. Elmondja, hogy akkor Wiegerné Mészáros Erika jegyző 
asszonnyal és Török Zoltán településüzemeltetési munkatárssal kimentek a helyszínt 
megtekinteni. Kifejti, hogy kész tények elé voltak állítva, ám ez idáig semmilyen 
határozatot nem kaptunk a terület kijelöléséről. 
Javasolja a képviselőknek, hogy mindannyian menjenek ki a helyszínre és próbáljanak 
informálódni, hogy a lakosságot tájékoztatni tudják.  
 
Ezek után a jelenlévők kiutaznak Csemez-tanyától nem messze kijelölt elföldelési helyre. 
 
 
2. Napirendi pont 

A bejárás eredményének megtárgyalása 
      

 
A visszaérkezést követően a testület tagjai megvitatják a kint látottakat, hallottakat. 
 
 Szőke László polgármester összegzi a bejáráson tapasztaltakat. Elmondja, hogy az ATEV 
Zrt. munkatársa korrekt információkat adott az elföldelés menetéről. Reméli, hogy 
minden szigorú protokoll szerint fog zajlani, de aggályos, hogy a településen keresztül 
akarják szállítani a tetemeket.  
 
Juhász Lajos Viktor képviselő felveti, hogy hogy lehet, hogy ezt a területet jelölték ki az 
elföldelés helyszínének. 
 
Szőke László polgármester elmondja, hogy semmiféle előzetes tájékoztatást nem 
kaptunk ezt illetően, egyszerűen csak közölték velünk, hogy a 062 hrsz.-ú területen fogják 
a levéli telepen leölt állatokat eltemetni. Erről nem kaptunk kijelölő határozatot sem. De 
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sajnos semmit nem is tehetünk, mivel állami terület így gyakorlatilag a fejünk felett, a mi 
megkérdezésünk nélkül döntöttek.  
 
Papné Szécsényi Tímea külsős bizottsági tag kifejti, hogy milyen szerencsés, hogy még 
nem kezdték meg az állatok szállítását, mert az a gödör, amit láttunk abszolút alkalmatlan 
volt, hogy annyi állatot elföldeljenek benne.  
 
Belya Attiláné képviselő is elmondja, hogy úgy látja sajnos semmit nem tehetünk már az 
ellen, hogy ide földeljék el az állatokat, és kifejti, hogy véleménye szerint most az lenne a 
legfontosabb, hogy próbáljuk a lakosságot megnyugtatni.  
 
A képviselők mind egyet értenek.  
 
Csányi Dávid képviselő véleménye szerint mindent meg kellene tennünk annak 
érdekében, hogy ne a településen keresztül szállítsák a tetemeket.  
 
Belya Attiláné képviselő elmondja, hogy ő felveszi a kapcsolatot Dr. habil. Kalocsai 
Renátó PhD. egyetemi tanárral, hátha tud abban segíteni, hogy milyen hatással lehetnek a 
tetemek a talajra és a talajvízre.  
Kifejti, hogy felháborító az, hogy nem végeztek semmilyen hatástanulmányt az illetékesek 
részéről.  
 
Belya Attiláné telefonon egyeztet Dr. habil. Kalocsai Renátó PhD. egyetemi tanárral. 
 
Szőke László polgármester kéri az ügyintézőket, hogy  mihamarabb juttassák el a 
lakokosság számára a NÉBIH által frissített információkat, miszerint nem kötelező a 
háztáji sertések leölése, csak javasolt.  
 
Farkas Anna Rebeka aljegyző elmondja, hogy a lehető legrövidebb időn belül felkerül az 
önkormányzat közösségi oldalára, és azokat a gazdákat is kiértesítjük, akik bejelentették 
állataikat.  
 
A polgármester és a képviselők hosszan tanácskoznak arról, hogy a lakosságot 
tájékoztassák és a helyszínen készült videófelvételeket és nyilatkozatokat mihamarabb 
közzé tegyék. 
 
Belya Attiláné képviselő elmondja, hogy sikerült egyeztetnie Dr. habil. Kalocsai Renátó 
PhD. egyetemi tanárral, aki felveszi a kapcsolatot egy talajtani szakértővel, Czebe 
Lászlóval, aki a Bucka H-08 Kft. ügyvezetője és információkat kér a szóban forgó 
területről. Hozzáteszi, hogy ezt még a mai napon megküldi az önkormányzat részére, 
hátha még időben vagyunk akár ahhoz is, hogy az állatok ne itt legyenek elföldelve, hiszen 
hosszútávon rendkívül súlyos következményekkel járhat, a tetemek bomlásából 
származó káros anyag. Hiszen Csemez tanyán még vezetékes ivóvíz sincs. 
 
Tóth Gyula képviselő kifejti aggodalmát az iránt, hogy a bánya-tó a környék egyik 
legnagyobb vízbázisa, ami szintén nagyon közel esik az elföldelés helyéhez. Ez is 
veszélybe kerülhet. 
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Szőke László polgármester   és a képviselők is egyet értenek, hogy mindent meg kell 
tenni annak érdekében, hogy ha még van rá esély, ne ide temessék az állatokat. A 
tanulmány pedig segíthet abban, hogy rávilágítsunk az illetékeseknek arra, hogy nem 
Hegyeshalom közigazgatási területe a legjobb megoldás a mintegy 3000 tetem 
elföldelésére.  
 
Szőke László polgármester   javasolja a képviselőknek, hogy hozzanak határozatot arról, 
hogy a kapott tanulmányt a lehető legtöbb illetékességi szervnek elküldjük, valamint, 
hogy kérjük meg a kijelölő határozatot a területre vonatkozóan.  
 
A jelenlévők egyetértenek a polgármesterrel. 
 
A képviselő-testület tagjai egyhangúlag, hat igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül az alábbi határozatot hozzák: 
 
64/2025. (III.29.) önkormányzati határozat  
 

1. Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az 
elkészült földtani tanulmányt, melyet Czebe László talajtani szakértő állít össze ( Bucka 
H-08 Kft. ;9028 Győr, Summás utca 12.) megküldi a következő hatóságok felé: 

 
- Nemzeti Élelmiszerlánc-Biztonsági Hivatal 

- Mosonmagyaróvári Járási Hivatal Élelmiszer-biztonsági és Állategészségügyi 

Osztály 

- Győr-Moson-Sopron Vármegyei Kormányhivatal Agrárügyi Főosztály 

- Győr-Moson-Sopron Vármegyei Kormányhivatal Agrárügyi Főosztály Növény- és 

Talajvédelmi osztály 

- Győr-Moson-Sopron Vármegyei Kormányhivatal Környezetvédelmi, 

Természetvédelmi és Hulladékgazdálkodási Főosztály Környezetvédelmi Osztály 

- Győr-Moson-Sopron Vármegyei Kormányhivatal Környezetvédelmi, 

Természetvédelmi Hulladékgazdálkodási Főosztály, Természetvédelmi osztály 

- Győr-Moson-Sopron Vármegyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság 

- Agrárminisztérium, dr. Nagy István agrárminiszter, országgyűlési képviselő 

2. Hegyeshalom Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a levéli telepen 
történő ragadós száj és körömfájás járvány miatt leölt állatok elföldelésére megjelölt, 
Hegyeshalom közigazgatási területéhez tartozó 062 hrsz.-ú területre vonatkozó 
kijelölő határozatot megkéri az illetékes hatóságtól. 

 
Felelős: Szőke László polgármester 
 Wiegerné Mészáros Erika jegyző 
Határidő: azonnal és folyamatos 
 
 
A polgármester megköszöni a képviselőknek az aktív részvételt, kéri őket, hogy akikkel 
beszélnek, próbálják megnyugtatni őket  és az ülést bezárja. 
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k.m.f.  
 

 
 

   Szőke László                                                                                       Wiegerné Mészáros Erika 
   polgármester                                                                                                       jegyző                                                                                               
  
 
  
 
 Jegyzőkönyv hitelesítő: 
                                                                                        
     Juhász Lajos Viktor 

 képviselő 


